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نداي امام حسين (ع) در ميان همه نسلها همچنان طنينانداز خواهد بود

دبيركل حزبالله لبنان امروز تاكيد كرد كه نداي امام حسين (ع) در روز دهم عاشورا در صحراي كربلا در ميان همه

نسلها همچنان طنينانداز خواهد بود.

دبيركل حزبالله لبنان امروز تاكيد كرد كه نداي امام حسين (ع) در روز دهم عاشورا در صحراي كربلا در ميان همه نسلها همچنان
طنينانداز خواهد بود.

به گزارش فارس به نقل از شبكه تلويزيوني "المنار " لبنان، "سيد حسن نصرالله " امروز در ابتداي سخنراني خود در مراسم عاشوراي
از هموطنانمان در حمله تروريستي شهر چابهار در سيستان و حسيني (ع) در منطقه ضاحيه در جنوب بيروت شهادت جمعي 

بلوچستان را به ملت ايران تسليت گفت.
سيد حسن نصرالله گفت: بايد به ملت عزيز ايران و عراق شهادت كساني را كه در دو روز گذشته در انفجارهاي جنايتكارانه جان

سپردند، تسليت عرض كنم.
شهر چابهار روز گذشته شاهد حمله تروريستي بود كه در جريان آن دستكم 38 نفر از عزاداران حسيني (ع) به شهادت رسيدند.

همزمان تعدادي از عزاداران حسيني (ع) در عراق نيز هدف حمله تروريستي قرار گرفته و به شهادت رسيدند.
دبيركل حزب الله در ادامه سخنراني خود به موضوع دادگاه بين المللي ويژه ترور "رفيق حريري " نخست وزير اسبق لبنان اشاره كرد و

تاكيد كرد كه توطئه دادگاه بينالمللي همانند توطئههاي گذشته به شكست خواهد انجاميد.
وي در اين زمينه افزود: ما هرگونه اتهام ظالمانه عليه خود و غير از خود را رد مي كنيم و اهداف اين اتهام را خنثي خواهيم كرد. برخي

از اهداف آن را خنثي كرديم و اهداف باقي مانده را نيز خنثي خواهيم كرد.
سيد حسن نصرالله تاكيد كرد: ما از مقاومت و كرامت خود و همچنين كشور خويش در قبال فتنه، تجاوزگران و توطئه گران تحت هر

اسمي كه بيايند، پاسداري و محافظت خواهيم كرد.
دبيركل حزب الله با تاكيد بر مقابله با هرگونه فتنه انگيزي بين مسلمانان بويژه بين اهل سنت و تشييع گفت كه فتنه انگيزي در بين

امت اسلامي طرح آمريكا و صهيونيستها است.
وي گفت: ما در همه سال هاي گذشته هيچ گاه به تحريك آفريني طائفهاي روي نياورديم زيرا اعتقادي نه به اين رويكرد و يا تحريك

آفريني نداريم بلكه معتقديم كسي كه به تحريك آفريني طائفهاي روي مي آورد، ضعيف است.
دبيركل حزبالله گفت: همه ما به اين بيداري و هوشياري نيازمند هستيم تا راه را به روي هرگونه رويكردي كه از رسانهها، سياست و

انفجارها استفاده ميكند، ببنديم و بايد در سطحي بالاتر از چالش هاي پيش رو باشيم.
وي گفت: ما در اين گردهمايي بزرگ و حسيني (ع) بر تمايل فراوان خويش به حفاظت از كشور و پاسداري از وحدت ملي خود و

روابط مسالمت آميز و انساني بين همه اقشار و طوائف كشور تاكيد مي كنيم.
دبيركل حزبالله گفت: ما بر پاسداري از اين كشور ارزشمند كه براي بازپس گيري خاك آن عزيزترين افراد خويش را نثار كرديم، تاكيد

مي كنيم و آماده جانشفاني براي باقي ماندن و سرافرازي اين كشور باقي خواهيم ماند.
وي خطاب به دشمن صهيونيست گفت: ما در زمينه برخورداري از روحيه، ايمان، تجهيزات، نفرات و قدرت رويارويي همانند گذشته و

بلكه بهتر از آن هستيم.
سيد حسن نصرالله افزود: ما در لبنان به مقاومت تكيه كرده و پيروز شديم و ملت فلسطين نيز تا زماني كه عزم و اراده وجود دارد،

پيروز خواهد شد.
دبيركل حزب الله درباره تهديدات رژيم صهيونيستي به اين گفت: ما در چند روز گذشته شاهد مجموعه اي از تهديدات جديد اسرائيل
اعم از تهديد به قتل و انهدام و جنگ و نظاير آن بوديم و امروز در روز ابا عبدالله الحسين (ع) و به نمايندگي از شما ملت عزادار لبنان
به اين دشمن صهيونيست و همه دشمنان اعلام مي كنيم كه اين تهديدات ما را مرعوب نمي كند و نمي تواند به اراده ما خدشه اي

وارد كند.
سيد حسن نصرالله با بيان اينكه "ترسي از تهديدات صهيونيستها نداريم " گفت: زماني كه شما ما را مرعوب مي كرديد، گذشت.

امروز ما جايگاهي هستيم كه پيروزي آفريدهايم و خواهيم آفريد.
وي گفت: اين اسرائيلي كه مقاومت در لبنان را تهديد مي كند، همان است كه مقاومت در سال 1993 ميلادي و در ماه مه سال 2000

ميلادي و در ژوئيه سال 2006 ميلادي شكست داد. اين مقاومت همه ژنرال هاي شما را شكست داد و شما را شكست خواهد داد.
دبيركل حزب الله تهديدات رژيم صهيونيستي عليه لبنان را جنگ رواني شكست خورده دانست و گفت: اين تهديدات صهيونيستها

يك جنگ رواني شكست خورده و ناشي از ناتواني آنها است كه نميتواند تاثيري در قلب ها و انديشههاي ما برجاي بگذارد.
وي خطاب به مردم عزادار گفت: امروز ثابت مي كنيد كه امتي زنده و با كرامت و عزيز هستيد و نداي امام حسين (ع) در روز دهم ماه

محرم در صحراي كربلا در ميان همه نسل هاي گذشته و حال و آينده همچنان طنين انداز خواهد بود.
سيد حسن نصرالله گفت: ما از امام حسين (ع) در صحراي كربلا آموختيم كه به حق پايبند باشيم و از آن دست نكشيم.
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وي تاكيد كرد: كسي حق ندارد كه از يك ذره از خاك يا يك قطره از خون و يا يك بخش از مقدسات ارزشمند و از كرامت امت اسلامي
صرف نظر و چشم پوشي كند.

سيد حسن نصرالله گفت: فلسطين و قدس امروز دو نماد بزرگ حق و حقيقت در اين زماني است كه امت اسلامي بايد به ياري آنها
بشتابند و نبايد كسي از فلسطين از درياي مديترانه گرفته تا رود اردن صرف نظر كند. كسي نبايد از قدس كه جزئي از مقدسات امت

اسلامي چشم پوشي كند.
وي تاكيد كرد: درگيري تنها با بازگشت قدس به دامن امت اسلامي پايان مي يابد و اين گزينه ما و حق و حقيقت است.

دبيركل حزبالله با اشاره به ايستادگي و پايداري ملت فلسطين در نوار غزه گفت: ديروز برادران شما در غزه و در قلب محاصره ثابت
قدم ايستادند و موضع راسخ و ثابت خود را به گوش جهانيان رسانده و تاكيد كردند كه ما هرگز اسرائيل را به رسميت نخواهيم

شناخت و از يك وجب از خاك فلسطين دست نخواهيم كشيد.
سيد حسن نصرالله گفت: امروز از منطقه ضاحيه كه با ددمنشانه ترين تجاوزگري صهيونيست ها مقابله كرد و استوار ماند و عزم و
اراده آن درهم شكسته نشد، نداي برادران تحت محاصره خويش در غزه را تكميل ميكنيم و فرياد مي زنيم تا زماني كه خوني در

رگهاي ما جاريست هرگز اسرائيل را به رسميت نخواهيم شناخت.
وي از امت اسلامي اعم از دولتها، نظامها و ملتها خواست تا گزينههاي خود را نهايي كنند.
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